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Groenbeheer
Voor zover wij begrepen hebben is het groenbeheer middels aanbesteding gegund aan een 
Rotterdamse aannemer.

1. Is onze veronderstelling juist?
2. Was een aanbesteding noodzakelijk? Kan het werk bijvoorbeeld niet opgedeeld 

worden?
3. Hoe kunnen lokale ondernemers meer betrokken worden bij (onderdelen van) het 

groenbeheer?


